
PROTOKÓŁ NR  62/18

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 26 czerwca 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:30, zakończyło o godz. 13:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona, Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie pism mieszkańców 

a) w/s zmiany planu przestrzennego;

b) w/s możliwości wykupu mieszkania przy ul. Ogrodowej 38.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenie Komisja Gospodarki Komunalnej otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący

P. Krzysztof Gorczyca. Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. a) Odnośnie pisma mieszkańców z ul. Sanatoryjnej, została udzielona im odpowiedź dotycząca

zmiany planu przestrzennego zagospodarowania, o czym członkowie komisji zostali poinformowani.

b) Odnośnie pisma mieszkanki z ul. Ogrodowej, K.G.K. Wnioskowała o opinię w temacie od Zarządu (ZEZK-

u), gdyż wniosek komisji nie został przekazany do ZEZK-u z przyczyn formalnych (brak podpisu jednej z

członkiń komisji). Do sprawy Radni wrócą.

Ad 3. W sprawach różnych Radni dyskutowali o ostatnich problemach z dostarczaniem wody pitnej

w dniach 13.06.2018 –  18.06.2018 r., kiedy to woda była skażona. W związku z tym K.G.K. Wystosowała

wnioski do KSWiK za pośrednictwem U.M.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski komisji:

1. Wniosek ze skażeniem wody pitnej w niektórych dzielnicach miasta, w dniach od 13.06.2018 -15.06.2018 i

późnym zawiadomieniem o tym fakcie mieszkańców  K.G.K. Wnioskuje o złożenie wyjaśnienia w tym temacie

przez KSWiK za pośrednictwem władz U.M.



2. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do sztabu antykryzysowego przy U.M. o opinię w/s

mikrobiologicznego skażenia wody pitnej w m-cu czerwcu 2018 r.

3.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do KSWiK za pośrednictwem  władz U.M. o przedstawienie

przez Spółkę sposobu rekompensaty dla mieszkańców Kowar w związku ze skażeniem wody.

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

 Zofia Ujma                                                                                                              Krzysztof Gorczyca


